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From:

Sent: Tue 3/30/2021 5:51:32 AM

Subject: RE: idee nav bericht 'niet genoeg mensen bellen voor een prik'

Received: Tue 3/30/2021 3:51:33 AM

+» [EIEN
Dit raakt aan twee dingen

1. Stuk over surplus bij ggd
2. Initiatief van oaEXEEJ(en ook vanuit de opschaling denkt [REY daar over na) om op een andere

manier afspraken in te plannen. Daar wordt ook wel aan dit soort digitale mogelijkheden gedacht

Mijn indruk is dat dit echt herstart problemen zijn geweest, en je moet opletten met gewekte verwachtingen als er

duizenden mensen in zon lijst staan en er komen slechts tientallen aan de beurt. Doorprikken in de doelgroep is het

best, en daar heb je zo’n app ws niet voor nodig. Maargoed, dank voor het meedenken, het is wellicht te

combineren met 1 of 2 hierboven.EEhoe staat het nu met het surplus-verhaal van de ggd? Is dat

al in werking/ definitief?

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

5.12e

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu

Postbus 1

3720BA Bilthoven

+31 (0) IEEE

ICESCER
Van: JE eminvws.ni>

Verzonden: maandag 29 maart 2021 21:05

Aan: @riven.ni>; IEEE EE vm.» IE
@rivm.nl>

Onderwerp: FW: idee nav bericht 'niet genoeg mensen bellen voor een prik’

Ha collega’s,

Zie hieronder de suggestie van REY Wat vinden jullie hiervan?

vor:IEE
Verzonden: maandag 29 maart 2021 21:04

2e ) < minvws.nl>

CC: 5.1.2e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: idee nav bericht 'niet genoeg mensen bellen voor een prik'

[iE
Dank voor deze suggestie! Ik weet niet welke technieken al worden gebruikt om slots te vullen. Maarje suggestie geef ik mee

aan het RIVM. Ik kom er op terug als ik reactie heb.

5.1.2e 5.1.2e Dubbel
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